
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 22.10.24 - Personalestuen
Til stede: Simon, Lærke, Christina, QLO, PIM, Rasmus, Rasmus, HJU, Mona

Afbud: JS, Anne-Agnes, Sofia, Mustafa, Diana, ADJ, MTH, TMN, Anni

Punkt Referat

17.00-
Valg af referent

Pia

-17.05
Godkendelse af dagsorden

Fremadrettet principper gerne i drev.
De vedhæftet principper var ikke de
samme som dem på hjemmesiden.
Vi arbejder på at få opdateret
principperne på hjemmesiden.

17.05-18.15
Økonomigennemgang
Gennemgang af budget ved
Henrik. Bilag er vedhæftet.

- Bestyrelsen skal udtale sig
om budgettet

Henrik gennemgår skolens økonomiske
bevilling for 24/25.
50.478.000 kr som størstedelen går til løn

91.751 timer går til lærer puljen (heraf
47.498 til undervisning og 20.682 til
specialundervisning

38.483 timer går til pædagog puljen
3930 timer til pædagogmedhjælpere
2213 timer til kontoret
3862 timer til Teknisk service
8417 timer til rengøring

Elever i special DUS er vippemodel er et
sårbart område.

Løn: udbetaling af 6.ferieuge har været en
stor post på 267.246 kr, hvilket vi aktivt
handler på, da vi sørger for personalet får
afholdt ferien.



Materialer til fornyelse af nye døre samt
nye digitale tavler i alle klasseværelser
samt renovering af biblioteket har også
været en økonomisk post i år.

Vi har personale i flex- og skånejob, hvor
vi får refusion for.
Vores udgift til personale er steget, da vi
er en skole der har vokset.
Udgifter til Kursus og studietur samt bøger
er steget.
Udgifter til arbejdsmiljø inkl lægefaglig
bistand er steget.

Administrationsudgifter er uændret

IT inkl printer/kopi/abonnementer/telefon
udgifter er uændret

Leasingkontrakter på chromebook er
ændret til køb istedet.
Leasingkontrakter på kopimaskiner kan
kun være leasering.

Biblioteket har 200.000kr til rådighed til
taskebøger og aktiviteter til at supplere
op.

Køb af undervisningsmaterialer er
madkundskab, der er den største
økonomiske udgift og Håndværk/design
er også et fag der har en større
økonomisk udgift.

Idræt udgiften har vi minimeret ved at
låne materialer fra CFU.

Billedkunst inkl valgfag udgiften
minimeres ved at undervisere benytter
genbrugsmaterialer i undervisningen.

Udgifter til Kompetencecenter og DSA er
uændret.



0.klasse materialer har eget budget på
6000 kr
Yngste afdelingen 1.-5.kl har budget på
14.000kr
Ældste afdelingen 6.-9.kl har budget på
10.000kr

Arrangementer for hele skolen fx
trivselsdage osv og busbilletter er
uændret.
Lejrskole har budget på 10.000kr samt
skolerejse på 55.000kr. Vi har et
opmærksomhedspunkt på om dette skal
justeres.

Indvendige vedligeholdelse er steget lidt.

Samlet set har vi brugt 210.000 fra
overskuddet for skoleåret 2023/2024

Struktur/fokusklasserne/DUS bidrager
med 125.000kr til puljen
Almen DUS 45.000 kr til puljen

Bevilling resultat er samlet set på et
overskud: 254.999kr

Ideer fra skolen til brug af budget har vi
gangen ved spisesalen i tankerne samt
optimere ungdomsmiljø i spisesalen samt
optimere udeområdet med fx. en
forhindringsbane.
De ældste elever har ønsket et mere
ungeområde både inde/udendørs.

Ideer fra skolebestyrelsen til brug af
budget til at støtte mere op omkring faglig
begejstring til bl.a. madkundskab,
billedkunst og Håndværk/design.

Skolebestyrelsens kommentarer til
budgettet.
Budgettet er godkendt med følgende
kommentarer

- Opmærksomhed på at fagene med



forbrugsmidler (h&d, billedkunst og
madkundskab) ikke er blevet
justeret i forhold til inflation,
ledelsen holder fokus på forbruget

- Budgettet til skolerejser, skal der
fremadrettet laves justeringer der

- Skolebestyrelsen ønsker en
investeringsplan, ud fra skolens
overskud

18.15-18.50
Elevrådets punkt - Badning i idræt
Der er aftalt at der etableres væg
der kan skærme bruserne i
pigernes omklædningsrum
Der er undersøgt muligheden for
få varmere vand

Der skal laves en aftale om
omklædnings situationen i forhold
til 6.-9. årgang

Varmt vand er nu etableret i begge
omklædningsrum på skolen.
Der skal etableres væg, der afskærmer
bruseren i pigernes baderum på skolen.
Pigernes omklædningsrum på
Lerumbakken kommer der en kvindelig
opsyn (Anna pædagogmedhjælper)
kl. 14.10 mandag, tirsdag og onsdag i
ældste afdeling.

Vi skal have undersøgt: Brug af
omklædningsrum på lerumbakken: 2
drenge omklædningsrum og 2 pige
omklædningsrum

Skolebestyrelsen ønsker, at vi sammen
fordyber os i emnet om badning (eks.
dansk skoleidræt) og idræt samt derefter
udarbejder et princip.
Have fokus på det positive perspektiv i at
gå i bad efter idræt (fx gøre det hyggeligt
med musik osv)
Evt. inddrage idrætslærere med i dialogen.
Evt. lave en forespørgsel på Gl.Lindholm
skole og Skansevejen Skole om hvorledes
de har håndtere badning efter idræt
(sammenspil)

Lærke og Christina fordyber sig i
forskellige materialer og laver et udkast.



18.50-19.00
Tilbagemelding på det
kommunale budget
Herunder tilbagemelding på
hvordan dette ligger i tråd med
bestyrelsens høringssvar.

Budgetforslag 2024:
- DUS åbningstid reduceres 1 ½ t om

ugen
- Forældrebetalingen stiger lidt
- Der indføres modulordning i DUS

dvs. tilmeldt til morgendus eller
eftermiddagsdus eller begge
tilmeldt.

19.00-19.20
Elevrådets punkt - Skolens
åbningstid om morgenen
Punktet tages op fra sidst. Flere
elever kommer tidligt grundet bus.
Skolen åbner pt. 7.45. Skal det
ændres.

Vi har drøftet muligheden for at dørene er
åbne for eleverne før kl. 7.45.
Skolebestyrelsen ser ikke nogen
problemer i at der bliver åbnet op før.
HJU følger op på dette.

19.20-19.45
Principper
Gennemgang af medsendte
princip

- Princip for mobiltelefoner,
smartwatch mm.

- Klassekasse
- Skolerejse
- Co-teaching

Næste gang vil vi startet:
princip for mobil/smartwatch
Skolerejse
Klassekasse
Co-teaching
HJU sender en udgave, der er redigerbar
til skolebestyrelsesmedlemmerne, således
at de er gennemlæst til næste gang.

19.45-20.00
Nyt fra:

- Elevrådet (Sophia/Anne
Agnes)

- Formanden (Simon)
- Ledelsen (Henrik)
- Skolen (Jonas)
- Dussen (Lone Birgitte)
- Fokusklasserne (Morten)
- Øvrige

Evt.


